
Beste raadsleden, 
 
Zou u eens willen kijken naar de manier waarop Jeugd en Gezin Gooi en Vechtstreek informatie 
verzamelt bij scholieren? Die komt op mij over als allesbehalve correct. 
 
Men lift mee op de Gezondheidsmonitor, een geanonimiseerde peiling naar de gezondheid en het 
welzijn van kinderen. Over dat onderzoek wordt de nodige informatie gegeven, als schiet het mijns 
inziens te kort ten aanzien van bijvoorbeeld de rechten die je hebt ten aanzien van de verwerking 
van persoonsgegevens. Dit project startte van de week. 
 
JGGV "neemt op school vragenlijsten af, als voorbereiding op het contactmoment met de leerlingen. 
De Gezondheidsmonitor Jeugd van de GGD staat hier los van." (Bron: folder GGD GV).  
 
De tekst staat ergens achteloos tussen de informatie van de Gezondheidsmonitor gefreubeld. Er 
wordt helemaal niets gezegd over waar de informatie uit deze vragenlijsten (en persoonlijke 
gesprekken) voor is bedoeld, wie het kan inzien, waar het wordt opgeslagen etc. 
 
BRON https://www.ggdgv.nl/wp-content/uploads/sites/2/2019/03/Informatiefolder-GM-Jeugd-2019-
GGDGV.pdf 
 
De website van JJGV vermeldt helemaal niets over dit onderwerp. 
 
BRON: https://www.jggv.nl/nieuws/ggd-peilt-in-samenwerking-met-scholen-gezondheid-en-
leefstijl-bij-6-000-jongeren/?bron=1647 
 
Op school wordt in het midden gelaten of deelname al dan niet verplicht is en verder ook geen 
voorlichting gegeven. Veel leerlingen doen mee, omdat ze vermoedelijk op basis van het gezag van 
JGGV (jeugdarts) en het feit dat het op school plaatsvindt veronderstellen dat het verplicht is. 
 
En dat in een tijd waarin we door digitalisering allemaal kritisch moeten zijn op onze 
persoonsgegevens. Juist kinderen zouden op een open, eerlijke en begrijpelijke manier moeten 
worden voorgelicht.  
 
Behalve dat de wijze waarop JGGV haar data vergaart (en daarna gebruikt of ter beschikking steld) 
totaal niet transparant is en naar de kinderen toe eigenlijk allesbehalve respectvol, heeft het er alle 
schijn van dat het op deze manier zelfs op onrechtmatige wijze gebeurt. 
 
Dat kan niet de bedoeling zijn. Het lijkt mij, dat dit derhalve uw aandacht verdient. Zou u dit (waar 
van toepassing) ook willen delen met uw partijgenoten elders in de regio? 
 
Met dank en vriendelijke groet, 
 
Een bezorgde vader. 
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